
19/10（星期六 SAT）8:00 pm

第四屆粵港澳大灣區文化藝術節
開幕節目《聲音河流》
The 4th Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area
Culture and Arts Festival Opening Programme Sound River
作曲/指揮：譚盾
樂團：粵港澳大灣區文化藝術節管弦樂團
(由香港管弦樂團、廣州交響樂團、深圳交響樂團及澳門樂團成員組成）
特別嘉賓：周深

Composer/Conductor: Tan Dun
Orchestra: Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area Culture and Arts Festival Orchestra 
(Formed by members of the Hong Kong Philharmonic Orchestra, Guangzhou Symphony Orchestra, 
Shenzhen Symphony Orchestra and Macao Orchestra)
Special Guest: Zhou Shen

節目長約2小時，不設中場休息，首30分鐘為藝術節開幕典禮。
The programme will run for about 2 hours without intermission, including a 30-minute opening 
ceremony at the beginning.

 $75  慶祝國慶75周年優惠票價
    Special Offer for Celebrating the 75th Anniversary of the Founding of the People’s Republic of China

 2734 2960

www.gbacxlo.gov.hk

康樂及文化事務署主辦
Presented by Leisure and Culture Services Department

資料更新截至2024年9月2日，節目如有更改恕不另行通知。  

Information updated as of 2.9.2024, programmes are subject to change without prior notice

有關節目詳情，請參閱個別節目宣傳品或主辦單位網頁。

Please refer to individual event publicity or presenter’s website for detailed information of the programme.

香港體育館 HONG KONG COLISEUM

票務查詢及客戶服務
Ticketing Enquiries and Customer Service :
3166 1100

電話購票 Telephone Booking :
3166 1288

網上購票 Internet Booking :
www.urbtix.hk

流動購票應用程式 Mobile App Booking :
URBTIX (Android, iPhone/iPad & HarmonyOS) 

9-11/10  (星期三至五 WED-FRI)   8:15 pm

AXA 安盛呈獻: the SOUNDTRACK of my LIFE 馮允謙演唱會2024
AXA Presents: the SOUNDTRACK of my LIFE Jay Fung Concert 2024

 $1080, $680, $400

 2905 8134

寰亞娛樂有限公司、東亞娛樂有限公司合辦

Co-presented by Media Asia Entertainment Limited and East Asia Entertainment Limited


